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          KS-BOR.0002.38.2018  
 
Protokół  
Nr XLI/2018 
XLI sesji 
Sejmiku Województwa  
Warmińsko-Mazurskiego 
z dnia 11 października 2018 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Sala Sesyjna Sejmiku 
Początek posiedzenia: 11:10 
Spośród 30 radnych obecnych było: 29 radnych 
Zakończenie posiedzenia 11.10.2018 r., godz. 13:35 
                                                                                                                                                                              
1. Otwarcie obrad. 
                                                                            

Przewodniczący Sejmiku, p. Jan Bobek powitał serdecznie radnych województwa, 
zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz pracowników Urzędu 
Marszałkowskiego. Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

 
Załącznik nr 1, 2 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że po zakończeniu sesji, o godzinie 15:00  

w Filharmonii odbędzie się uroczystość Jubileuszu XX-lecia samorządu województwa na 
której m.in. kilku radnych zostanie wyróżnionych odznaką honorową za zasługi dla 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dodał, że z uwagi na to, że  jeden z wyróżnionych 
radnych - Julian Osiecki w tym czasie będzie reprezentował Samorząd Województwa na 
Zgromadzeniu Związku Województw RP w Warszawie, poprosił Marszałka o wręczenie 
odznaczenia.  Podkreślił,  że  radny Julian Osiecki jest jednym z dwóch radnych Sejmiku 
wszystkich V kadencji, a w latach 2007-2014 pełnił funkcję Przewodniczącego Sejmiku. Jest 
on także wieloletnim Prezesem Zarządu Okręgowego Polskiego Czerwonego Krzyża  
w Olsztynie. 

 
Przewodniczący Sejmiku  poprosił Marszałka o wręczenie odznaczenia i zabranie głosu. 

 
Marszałek Województwa w imieniu całego Zarządu Województwa podziękował 

radnym za współpracę w okresie trwania kadencji i przekazał radnym listy gratulacyjne. 
Następnie podkreślił istotę zadań wykonywanych przez Samorząd Województwa i zwrócił 
uwagę na zadawalające tempo rozwoju regionu oraz życzył powodzenia wszystkim osobom 
kandydującym w wyborach.  

 
Przewodniczący Sejmiku podziękował Marszałkowi za zabranie głosu i  poinformował, 

że p. Andrzej Maciejewski Poseł na Sejm RP, przewodniczący Komisji Sejmowej Samorządu 
Terytorialnego i Polityki Regionalnej poprosił o zabranie głosu. 
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Poseł na Sejm RP, p. Andrzej Maciejewski podziękował radnym za współpracę i ich 
działalność na rzecz rozwoju województwa.  Podkreślił, że przełomowym wydarzeniem  
w regionie było otwarcie lotniska. Dodał, że jest jeszcze wiele do zrobienia w regionie. 
Następnie życzył powodzenia w wyborach.    

 
Przewodniczący Sejmiku poprosił o zabranie głosu radnego, p. Ryszarda 

Kawczyńskiego. 
 
Radny Ryszard Kawczyński  powiedział m.in., że reprezentuje w Sejmiku  okręg 

wyborczy nr 4,  czyli ziemię kętrzyńską z której został wybrany na radnego obecnej kadencji. 
Dodał, że Kętrzyn jako siedziba powiatu obchodził ważne uroczystości związane ze 100 -
leciem śmierci patrona miasta Wojciecha Kętrzyńskiego. Na tę okazję została wydana książka 
o Wojciechu Kętrzyńskim, którą w imieniu Burmistrza Kętrzyna i Przewodniczącego Rady 
Miejskiej wręczył wszystkim radnym i podziękował za 4 lata owocnej współpracy oraz życzył 
wszystkiego dobrego.  

 
Przewodniczący Sejmiku poprosił o zabranie głosu, p. Stanisława Tołwińskiego, 

Prezesa Aeroklubu Krainy Jezior.         
 
Prezes Aeroklubu Krainy Jezior, p. Stanisław Tołwiński poinformował, że 20 edycja 

mazurskich pokazów lotniczych została zrealizowana z sukcesami. Wyjaśnił, że jest to impreza 
niebiletowana, wspierana przez wolontariuszy i cieszy się dużym zainteresowaniem nie tylko 
wśród mieszkańców regionu. Dodał, że od tego roku wydawane jest czasopismo na temat tej 
imprezy, zawierające również  interesujące informacje o regionie.  Dodał, że mają studio 
Mazury AirShow oraz od kilku lat funkcjonuje radio AirShow. Poinformował o wyróżnieniach, 
które otrzymali podczas centralnych obchodów 10-lecia lotnictwa polskiego i święta lotnictwa 
w Warszawie. Następnie podziękował m.in. za wsparcie ze strony Samorządu Województwa 
oraz pozostałych osób, które wspierają największą imprezę lotniczą. Prezes na ręce 
Przewodniczącego Sejmiku przekazał dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
certyfikat  i medal pamiątkowy. Podziękował również Wicemarszałek Województwa,  
p. Wioletcie Śląskiej-Zyśk oraz radnemu Eugeniuszowi Kochowi za wsparcie.        
 
2.       Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, iż w trybie pilnym wpłynęło 6 projektów 
uchwał i zostały one umieszczone w porządku obrad oraz przekazane radnym drogą 
elektroniczną w dniu 3 października br. Dodał, że dzień przed sesją Sejmiku wpłynęły do 
Kancelarii Sejmiku wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki;  
 udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy z zakresu ochrony zabytków  
i opieki nad zabytkami; 

 udzielenia pomocy finansowej Gminie Braniewo w formie dotacji celowej na 
dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy z zakresu ochrony zabytków  
i opieki nad zabytkami. 

Poinformował, że zostały one umieszczone w punktach 14,15,16 zaktualizowanego 
porządku obrad. Nadmienił, że materiały zostały przekazane radnym wraz z zaktualizowanym 
porządkiem obrad. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 
projektów uchwał w sprawie pomocy finansowej Gminie Świątki, Gminie Dobre Miasto  
i Gminie Braniewo w pkt 14, 15, 16. Dodał, że kolejne przewidziane pkt otrzymają 
odpowiednio numerację od 17 do 27. 
 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.  
 
Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał porządek obrad pod 

głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad  głosowało – 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 
się – 0. 
 

Porządek obrad kształtował się następująco: 
 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o stanie realizacji Regionalnego 

Programu Operacyjnego Warmia Mazury 2014-2020 oraz pozostałych projektów 
unijnych na drogach wojewódzkich – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych za rok szkolny 2017/2018, dla 
których organem prowadzącym jest Samorząd Województwa Warmińsko-
Mazurskiego” – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o funkcjonowaniu Portu Lotniczego 
Olsztyn-Mazury w Szymanach – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o stanie realizacji inwestycji 
infrastrukturalnych w wojewódzkich instytucjach kultury (Muzeum Bitwy pod 
Grunwaldem w Stębarku, Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie, 
Centrum Spotkań Europejskich „Światowid“ w Elblągu) – referujący: p. Gustaw Marek 
Brzezin, Marszałek Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o funkcjonowaniu w 2017 roku 
komórki organizacyjnej Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie - 
Regionalnego Biura Filmowego w zakresie prowadzenia Warmińsko-Mazurskiego 
Funduszu Filmowego –referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z monitoringu wdrażania w latach 
2016-2017 „Wojewódzkiego programu wyrównywania szans i przeciwdziałania 
wykluczeniu społecznemu oraz pomocy w realizacji zadań na rzecz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych na lata 2016-2020“ – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 
Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 
dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych robót budowlanych dotyczących obiektów służących 
rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych – referujący: p. Gustaw 
Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Rady Społecznej przy 
Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym dla Dzieci w Ameryce – referujący: p. Jan 
Bobek, Przewodniczący Sejmiku Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad obywatelskiej inicjatywy 
uchwałodawczej do Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referujący: 
 p. Jan Bobek, Przewodniczący Sejmiku Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy  
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referujący: p. Gustaw Marek 
Brzezin, Marszałek Województwa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Braniewo  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy  
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referujący: p. Gustaw Marek 
Brzezin, Marszałek Województwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego powiatu  
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referujący: p. Gustaw Marek 
Brzezin, Marszałek Województwa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dywity w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy z zakresu 
ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Morąg w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy z zakresu 
ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2018-2039 – referujący: p. Gustaw 
Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2018 rok – referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

22. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  
23. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
24. Wnioski i oświadczenia radnych. 
25. Przyjęcie protokołu z obrad XL Sesji Sejmiku z dnia 25.09.2018 r. 
26. Sprawy różne. 
27. Zamknięcie Sesji. 
 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 
 

     Załącznik nr 3 
 

Marszałek Województwa poinformował, iż zgodnie z interpelacją w sprawie złożenia 
sprawozdania z realizacji  Regionalnego Programu Operacyjnego  i Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich, radnym zostało przekazane szczegółowe sprawozdanie na ten temat. 
Podkreślił, że województwo warmińsko-mazurskie rozwija się w bardzo dobrym tempie. 
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Program 2007-2013 został rozliczony przez województwo jako jedne z pierwszych. Wspomniał 
o wyróżnieniach przyznanych województwu za zrealizowane inwestycje i wykorzystanie 
środków unijnych. Dodał, że  z uwagi na trwające negocjacje przez Rząd było opóźnienie  
i dopiero po 8 miesiącach województwo mogło przystąpić do realizacji RPO. Zwrócił uwagę 
na dużą liczbę środków, która została już zakontraktowana. Podziękował za ogrom pracy 
pracowników, którzy zajmują się wdrażaniem Programu. Wspomniał o kontroli  
z Centralnego Biura Antykorupcyjnego w Urzędzie Marszałkowskim, która trwała 9 miesięcy. 
Następnie  korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił informacje o realizacji 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  na lata 2014-
2020 oraz zapoznał zebranych z realizacją Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 
2014-2020 w województwie warmińsko-mazurskim. 

 
Załącznik nr 4 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku zamknął punkt.  

 
4. Interpelacje i zapytania. 
 

Nie wniesiono.  
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o stanie realizacji Regionalnego 

Programu Operacyjnego Warmia Mazury 2014-2020 oraz pozostałych projektów 
unijnych na drogach wojewódzkich. 

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił informację o stanie realizacji 
Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury 2014-2020 oraz pozostałych 
projektów unijnych na drogach wojewódzkich.  Omówił m.in. stan wdrażania projektów, w tym 
zakończone inwestycje, a także zapoznał zebranych z projektami z listy rezerwowej.  

 
Załącznik nr 5 

 
Radna Bożenna Ulewicz zapytała, czy powyższa uchwała dotycząca realizacji 

Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury 2014-2020 odnosi się wyłącznie do 
projektów unijnych na drogach wojewódzkich. 

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

wyjaśnił, że informacja dotyczy wyłącznie dróg wojewódzkich. Poinformował również  
o wydawanej gazetce przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie oraz podziękował radnym 
za owocną współpracę.  

 
Radny Paweł Szliwiński zapytał m.in. o to, czy budowa mostu w Bartoszycach  

realizowana będzie w ramach programu Polska Wschodnia, czy programu Polska- Rosja.  
 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

wyjaśnił, że program realizowany będzie bez żadnych zmian w ramach programu Polska- 
Rosja, który w dalszym ciągu jest kontynuowany. Dodał, że uczestniczył w konferencji  
i wszystko jest na dobrej drodze. Podkreślił, że należy czekać na ostateczne podpisanie 
dokumentów.  
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 6                        
Przewodniczący Sejmiku zarządził 5-minutową przerwę.  

 
Przewodniczący Sejmiku wznowił obrady i przeszedł do realizacji porządku obrad.  
 
 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych za rok szkolny 2017/2018, dla 
których organem prowadzącym jest Samorząd Województwa Warmińsko-
Mazurskiego”. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 7 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o funkcjonowaniu Portu Lotniczego 

Olsztyn-Mazury w Szymanach. 
 

Prezes Portu Lotniczego Olsztyn- Mazury w Szymanach, p. Tomasz Kądziołka 
korzystając z prezentacji multimedialnej omówił funkcjonowanie Portu Lotniczego Olsztyn-
Mazury. Zapoznał zebranych z połączeniami realizowanymi w bieżącym roku oraz przedstawił 
planowane nowe połączenia na rok 2019. Poinformował również o sytuacji finansowej Spółki.  
Następnie podziękował zarządowi województwa oraz radnym województwa za owocną 
współpracę.  

 
Załącznik nr 8 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 9 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o stanie realizacji inwestycji 
infrastrukturalnych w wojewódzkich instytucjach kultury (Muzeum Bitwy pod 
Grunwaldem w Stębarku, Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie, 
Centrum Spotkań Europejskich „Światowid“ w Elblągu). 

 
Załącznik nr 10 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 11 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o funkcjonowaniu w 2017 roku 
komórki organizacyjnej Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych w Olsztynie - 
Regionalnego Biura Filmowego w zakresie prowadzenia Warmińsko-Mazurskiego 
Funduszu Filmowego. 

 
Szef Warmińsko-Mazurskiego Funduszu Filmowego, p. Bogumił Osiński korzystając 

z prezentacji multimedialnej omówił regionalne fundusze filmowe w Polsce oraz podkreślił, że 
województwo warmińsko-mazurskie należy do czołówki regionów, w których powstaje 
najwięcej filmów. Następnie zapoznał zebranych o powstałym w 2017 roku Warmińsko-
Mazurskim Funduszu Filmowym i przedstawił korzyści z jego powstania. Podziękował 
Marszałkowi oraz radnym województwa za możliwość realizacji Funduszu Filmowego.  

 
Załącznik nr 12 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 13 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z monitoringu wdrażania w latach 
2016-2017 „Wojewódzkiego programu wyrównywania szans i przeciwdziałania 
wykluczeniu społecznemu oraz pomocy w realizacji zadań na rzecz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych na lata 2016-2020“. 

  
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 14 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 



8 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 
Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 
dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych robót budowlanych dotyczących obiektów służących 
rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 15 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Rady Społecznej przy 

Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym dla Dzieci w Ameryce. 
 

Przewodniczący Sejmiku powiedział m.in., że do Kancelarii Sejmiku wpłynął wniosek 
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej 
przy Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym dla Dzieci w Ameryce. Następnie 
poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 16 
 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej do Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Samorządu Terytorialnego 
 i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 17 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 18 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto  
w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy  
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja 

Kultury i Edukacji pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Załącznik nr 19 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Braniewo  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy  
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja 

Kultury i Edukacji pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Załącznik nr 20 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Braniewskiemu  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego powiatu  
z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Załącznik nr 21 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dywity w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy z zakresu 
ochrony zabytków i opieki nad zabytkami.  

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Załącznik nr 22  

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Morąg w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2018 r. zadania własnego gminy z zakresu 
ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 
Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Załącznik nr 23 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2018-2039. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 

uchwały. Dodał, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką.  

Załącznik nr 24 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2018 rok. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 
uchwały. Dodał, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką.  

Załącznik nr 25    
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.  

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –4. 

 
22. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 
 

Nie wniesiono. 
 
23. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
 

Nie wniesiono.  
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24. Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku zamknął 
punkt.  

 
25. Przyjęcie protokołu z obrad XL Sesji Sejmiku z dnia 25.09.2018 r. 
 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 
 
26. Sprawy różne. 
 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował,  iż w dniach 3-5 października br. 
województwie odbył się po raz trzeci Konwent wszystkich Przewodniczących Sejmików 
Województw. W trakcie Konwentu przyjęto stanowisko dotyczące regulacji prawnych, które 
mają na celu precyzyjne określenie trzech kwestii: 

 zwiększonych uprawnień radnych województwa w zakresie prawa do informacji; 
 możliwości wydawania poleceń służbowych przez przewodniczących rad (sejmików);  
 obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Poza obradami Przewodniczący Sejmików i Dyrektorzy kancelarii mieli okazję zapoznać się 
rozwojem gospodarczym w regionie. Następnie podziękował wszystkim Radnym oraz 
Zarządowi Województwa na czele z Panem Marszałkiem Gustawem Markiem Brzezinem oraz 
Pracownikom Kancelarii Sejmiku za współpracę w trakcie V kadencji Sejmiku Województwa. 

 Przewodniczący Sejmiku powiedział m.in., iż jest to ostatnia zaplanowana Sesja 
Sejmiku obecnej kadencji i poprosił  o przekazanie kart do głosowania tak jak po każdej sesji 
pracownikom Kancelarii Sejmiku. Przypomniał, że osoby które decydują się na odkupienie 
służbowego laptopa proszone są o dostarczenie sprzętu celem dezinstalacji programu, który jest 
własnością Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie do 
16 listopada br. do Kancelarii Sejmiku. 
 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił uwagę, że kadencja kończy się 16 listopada 2018 r.  
i o ile zajdzie taka potrzeba nie wyklucza zwołania jeszcze jednej sesji do tego terminu. 
Następnie zaprosił radnych, Członków Zarządu oraz Skarbnika na spotkanie. Przypomniał, że 
po spotkaniu odbędą się w Filharmonii Warmińskiej im. Feliksa Nowowiejskiego w Olsztynie, 
uroczyste obchody XX-lecia Samorządu Województwa. 

 
Radna Teresa Nowakowska poinformowała, że przez 12 lat była radną województwa  

i obecnie nie kandyduje do Sejmiku Województwa. Podziękowała za prace wykonane na rzecz 
powiatu działdowskiego, które przyczyniły się do jego rozwoju. Następnie podziękowała 
wszystkim za współpracę i życzyła sukcesów oraz owocnej pracy na rzecz całego województwa 
warmińsko-mazurskiego.  

 
Przewodniczący Sejmiku podziękował za zabranie głosu i życzył wszystkiego dobrego.  
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27. Zamknięcie Sesji. 
 
Zamykając obrady XLI sesji Sejmiku Przewodniczący Sejmiku podziękował wszystkim 

za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

        Przewodniczący Sejmiku 

 

                   Jan Bobek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


